

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 111/22-23
公民與社會發展科中五級內地交考察團

敬啟者：

公民科的內地考察屬於該科課程的重要組成部分，旨在讓所有高中學生通過實地考察活動，親身了解國情和國家的最新發展，增進學生對中華文化的認識和欣賞，提升國民身份認同。有關考察團的詳情臚列如下：

對象	：	全體中五級學生
日期	：	五月二十三日至五月二十五日(星期二至星期四，共三天)
地點	：	廣東省陽江市及開平市
費用	：	費用由教育局及校方全數資助


為使學生對考察團有更充足的事前準備，是此考察團之承辦機構將於五月十日(星期三)下午 2:30 至 3:30 於本校舉行考察團簡介會，歡迎家長出席以了解是次考察團之安排。

請於五月三日(星期三)或之前將已填妥之回條逕交班主任，以便統籌辦理。如對上述活動有任何疑問，請致電 2443 9899 與李愷茵老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長




(陳妙霞)

謹啟

二零二三年四月二十八日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 111/22-23
公民與社會發展科中五級內地交考察團

班號：_____

敬覆者：本人為_____班學生_____之家長，已知悉上述活動事宜，並會督促敝子弟準時出席，及積極投入活動。

- 本人將會出席五月十日之考察團簡介會。(家長人數共____位)
 本人未克出席五月十日之考察團簡介會。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽名：_____

家長姓名：_____

二零二三年 月 日

請以✓表示所選項目

*簽妥之回條請交回李愷茵老師

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 111/22-23
CS S5 Mainland study tour

28th April 2023

Dear Parents

As an integral part of the CS curriculum, CS Mainland study tours aim at enabling all senior secondary students to gain first-hand understanding of our country and its latest development through field study activities, understand and appreciate Chinese culture as well as to develop their sense of national identity. The details are as follows:

Targets	:	S5 Students
Date	:	23 rd May to 25 th May 2023 (Tuesday to Thursday, 3 days in total)
Venue	:	Guangdong Province (Yangjiang and Kaiping)
Fee	:	Free of charge (Full sponsorship will be provided by the EDB and the school.)

Moreover, the organiser of tour is going to organise a briefing session from 2:30 to 3:30pm on 10th May 2023 (Wednesday) in school for our students to help them understand more about the study tour. Parents are invited to attend the briefing session.

Please return the signed reply slip to class teacher by 3rd May 2023 (Wednesday). Please feel free to contact Ms. Li Hoi Yan on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.